
Protokoll fört vid årsmöte för Sundby Egnahemsförening  
(uät Spånga Egnahemsförening) 

den 28 april 2021, via Teams 
1. Magnus Ekstrand öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna till det digitala mötet 
2. Magnus Ekstrand redogjorde för hur mötet utlysts – via direktmail, utskick via Villaägarna 

och annonsering på föreningens gruppsida på Facebook. Mötet ansåg att mötet behörigen 
utlysts. 

3. Magnus Ekstrand valdes till mötesordförande och Georg Dreifaldt till mötessekreterare 
4. Ira Kolehmainen och Anki Nyström valdes till protokolljusterade tillika rösträknare 
5. Föreslagen dagordning godkändes, dock flyttades punkten Övrigt upp till en egen punkt. 
6. Magnus Ekstrand föredrog verksamhetsberättelserna för åren 2019 och 2020. 
7. Georg Dreifaldt föredrog den ekonomiska berättelsen för 2019 och 2020. 
8. Per Simonsson föredrog revisorernas berättelse. 
9. Revisorerna yrkade på att styrelsen skulle få ansvarsfrihet för åren 2019 och 2020 vilket 

mötet beviljade.a 
10. Styrelsens förslag på oförändrad årsavgift på 100 kr, som ingår i Villaägarnas Riksförbunds 

avgift, godkändes. Styrelsens föreslagna budget för 2021 godkändes.  
11. Till föreningens ordförande för 2021 omvaldes Magnus Ekstrand. 
12. Till ledamöter i styrelsen omvaldes Ira Kolehmainen, Georg Dreifaldt, Kjell Jakobsson och 

Anki Nyström. 
13. Till suppleant i styrelsen nyvaldes Anna Berglund Ruhe. 
14. Till revisorer omvaldes Per Simonsson och Ragnar Gillberg. 
15. Styrelsen ålades att fungera som valberedning till årsmötet 2022. 
16. Styrelsens förslag till stadgeändring för att möjliggöra ett större upptagningsområde 

godkändes. Angående föreningens nya namn ställdes till slut två förslag mot varandra, Gamla 
Spånga Egnahemsförening och Spånga Egnahemsförening. Spånga Egnahemsförening vann 
omröstningen med åtta röster mot fem. Föreningens namn skall således i fortsättningen vara 
Spånga Egnahemsförening. 

17. Övriga frågor. 
a. Annika Friberg uppmanade alla boende i Sundby med omnejd att utnyttja kommunens 

TyckTill-app för trafik- och utemiljö för att ställa en fråga, en idé, ett beröm, ett klagomål 
eller en felanmälan. 

b. Annika Friberg uppmanade också alla att utnyttja möjligheten att genom 
Medborgarförslag förändra eller förbättra något inom stadsdelsnämndens 
ansvarsområde, exempelvis förskola, omsorg för äldre eller personer med 
funktionsnedsättning, socialtjänst, demokratifrågor, upprustningar eller skötsel av 
parkmiljö. Mejla spanga-tensta@stockholm.se  eller skriv ett brev till Spånga-Tensta 
stadsdelsförvaltning, Box 4066, 163 04 Spånga. 

c. En diskussion fördes om att föreningen måste finna sitt berättigande och relevans. Det 
blir den nya styrelsen och den ev. utökade föreningens primära uppgift under det 
kommande året. 
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